
Protokół Nr 15/2017
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej
przy Radzie Miejskiej w Kłobucku
    odbytego w dniu 21.11.2017r.

Obecni na posiedzeniu wg listy obecności.

Porządek posiedzenia:
1.Otwarcie posiedzenia Komisji Rewizyjnej.
2.Zatwierdzenie porządku obrad Komisji.
3.Zatwierdzenie protokołu nr 14/2017 z  30.10.2017r.
4.Zapoznanie Komisji Rewizyjnej z wynikami kontroli”Przebudowy drogi gminnej Nr 
47013OS ul.Olszowiec „ przez Przewodniczącego zespołu kontrolnego A. Tokarza zgodnie 
z planem pracy Komisji Rewizyjnej na II półrocze 2017r.
5.Zatwierdzenie protokołu kontroli i wniosków pokontrolnych.
6.Sprawy różne.
7.Zamknięcie posiedzenia Komisji Rewizyjnej.

Ad.1
Przewodniczący Komisji P. A. Nowak rozpoczął posiedzenie Komisji  i przedstawił 
porządek  posiedzenia.

Ad.2
Porządek posiedzenia został  zatwierdzony jednogłośnie.

Ad.3
Protokół nr 14/2017 z dnia 30.10.2017 został przyjęty przez członków Komisji Rewizyjnej
w następujący sposób:
za przyjęciem protokołu głosowało 4 członków Komisji
przeciwnych nie było
wstrzymał się 1 członek Komisji

Ad.4
Przewodniczący zespołu kontrolnego P.A.Tokarz oświadczył iż podczas szczegółowej 
analizy dokumentów pojawił się jeszcze jeden bardzo ważny aspekt, który należy wyjaśnić , 
a dotyczy on kategorii ruchu na zbudowanej ulicy.
Uważa , że kategoria ruchu została zawyżona , co ma istotne znaczenie dla całej inwestycji, 
podnosi to koszty budowy drogi (analiza pisma z dn.15.09.2015r. z Miasto Projekt sp.z o.o) 

P.A. Tokarz  jako Przewodniczący zespołu kontrolnego ustalił posiedzenie Zespołu  na 
dzień 28.11.2017 na godz. 14:00. Na posiedzenie Zespołu wezwie Burmistrza Kłobucka i 

            zaprosi przedstawiciela Firmy Miasto Projekt Częstochowa sp.z o.o , gdzie została     
            sporządzona i wydana opinia  dla realizacji inwestycji drogowej pn.Przebudowa drogi 
            gminnej Nr47013OS ul.Olszowiec .

Ad.5
Przewodniczący Zespołu kontrolnego P.A .Tokarz przedstawił treść projektu protokołu z 



kontroli oraz liczne dokumenty.
Zatwierdzenia protokołu Komisja nie podjęła ze względu na przedstawione uwagi.

Ad.6
Przewodniczący P.A.Nowak przedstawił propozycję planu pracy Komisji Rewizyjnej na I 
półrocze 2018r. 

Ad 7.
Na tym posiedzenie Komisji zakończono. 

Protokołowała:
Urszula Bugaj


